



美麗微半導體股份有限公司

FORMOSA MICROSEMI CO., LTD.

Compliance Declaration of REACH

REACH 法規符合性宣告書 (Rev.30)

Company Name | 公司名稱：美麗微半導體股份有限公司

Address / Website : Formosa Microsemi Co., Ltd.

Declaration Date | 宣告日期：2026/01/02

Declaration | 宣告內容

1. REACH 高關注物質 (SVHC · Rev.30)

除玻璃封裝產品及焊錫製程相關產品外，美麗微半導體股份有限公司所提供之產品，皆符合歐盟 REACH 法規 (EC No. 1907/2006) 之要求。
依據 REACH SVHC 候選清單 Rev.30 (2024 年 6 月公布，共 241 項物質)，本公司產品中所含各項 SVHC 物質濃度皆低於 0.1 wt%。

1. REACH SVHC Candidate List (Rev.30)

Except for glass tube package products and solder-processed products, all products supplied by Formosa Microsemi Co., Ltd. comply with the requirements of EU REACH Regulation (EC) No. 1907/2006.

With respect to the REACH SVHC Candidate List Rev.30 (published June 2024), containing 241 substances of Very High Concern (SVHC), the concentration of each listed SVHC in our products is below 0.1% weight by weight (w/w).

2. 含鉛物質 (RoHS 豁免說明)

部分玻璃封裝產品及焊錫製程產品中，鉛 (Pb · CAS No. 7439-92-1) 含量可能超過 0.1 wt%。
此類用途係符合 RoHS 指令 2011/65/EU 附錄 III 第 7(a) 與 7(c)-I 條款之豁免規定，屬合法使用範圍。

2. Lead (Pb) Content – RoHS Exemption

Certain glass tube package products and solder-processed products contain lead (Pb, CAS No. 7439-92-1) at concentrations exceeding 0.1% w/w.

Such usage is fully compliant with the exemption clauses 7(a) and 7(c)-I of Annex III of RoHS Directive 2011/65/EU, and is therefore considered lawful.

3. REACH 附錄 XIV (需授權物質)

就 REACH 附錄 XIV (需授權物質) 而言，本公司產品所含物質未適用於授權清單所規範之用途，因此不屬於授權管制範圍。

3. REACH Annex XIV – Substances Subject to Authorization

Regarding REACH Annex XIV (Substances Subject to Authorization), the substances used in our products are not intended for uses listed under the Authorization List and are therefore not subject to authorization requirements.

4. REACH 附錄 XVII (限制物質)

針對 REACH 附錄 XVII (限制物質)，本公司產品之成分及設計用途未直接落入限制條件所規範之範圍。

若客戶最終應用屬於限制類別 (如兒童用品或長時間接觸皮膚之產品)，建議客戶依實際用途自行評估相關法規適用性，以確保符合歐盟要求。

4. REACH Annex XVII – Restricted Substances

With respect to REACH Annex XVII (Restricted Substances), the composition and intended design use of our products do not directly fall under the restricted use conditions specified therein.

If the end-use application of the customer's product involves restricted categories (such as children's products or items involving prolonged skin contact), it is recommended that the customer independently assess the applicability and compliance with relevant regulations based on the actual end use.

Statement | 聲明

本宣告係依據供應鏈資訊及現行法規所製作。

美麗微半導體股份有限公司將持續關注法規更新，並於必要時進行修訂。

This declaration is based on information obtained from our supply chain and current knowledge of applicable regulations.

Formosa Microsemi Co., Ltd. will continuously monitor regulatory updates and revise this declaration as required.

Formosa Microsemi Co., Ltd.

美麗微半導體股份有限公司

Signature / Company Chop | 簽章

